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خبار شهرستان ا

رصد و پایش مستمر قیمت های ۱۰۰ قلم کالای 
ضروری البرز

عصرآزادی / سرپرستی البرز: تشکیل هشتمین 
جلس�ه کارگروه تنظیم بازار استان البرز با حضور 
دکتر افضل�ی مع�اون هماهنگی ام�ور اقتصادی 
اس�تانداری، دکتر انصاری مدیرکل صنعت، معدن 
و تجارت اس�تان البرز و دبی�ر کارگروه و مدیران 
س�ایر دس�تگاه های اجرای�ی عضو ای�ن کارگروه 

برگزار شد.
دبیر کارگ��روه تنظیم بازار اس��تان البرز گفت: طبق 
برنام��ه ری��زی وزارت صم��ت و دس��تورالعمل  موجود 

برای اس��تان ها، رصد هفتگی بازار و پایش مس��تمر قیمت های ۱۰۰ قلم کالای اساس��ی و 
ضروری موجود در بازار استان نیز در حال انجام است و حفظ ثبات بازار در دستور کار همه 
دس��تگاه های مسئول می باشد.مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز تصریح کرد: در 
همین چارچوب برنامه نظارت بر بازار استان با همکاری و مشارکت سایر دستگاه ها همچون 
جهاد کشاورزی، پلیس امنیت اقتصادی، تعزیرات حکومتی، اتاق اصناف و…، در حال انجام 
اس��ت و مس��تند به آمار موجود، غالب کالاهای عرضه ش��ده در س��طح بازار از ثبات قیمت 
برخوردار بوده اس��ت.انصاری در توضیح دلایل تغییر قیمت س��یمان در س��طح عرضه گفت: 
همزمان با افزایش تقاضا در س��طح بازار، روند تامین این کالا به سبب بروز برخی محدودیت 
های ایجاد ش��ده در ح��وزه تولید که منبعث از ناترازی ان��رژی و تعطیلی بالاجبار واحدهای 
تولیدکننده در ایام هفته است، شاهد این تغییرات قیمتی هستیم که طی چند روز آینده این 
مش��کل مرتفع و قیمت ها متعادل خواهد ش��د.مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز 
اعلام کرد: در مذاکرات انجام ش��ده با تعدادی س��رمایه گذار خارجی در تلاش هستیم امکان 
احداث یک واحد بزرگ صنعتی تولید لاستیک را در استان البرز فراهم آوریم و در این راستا 

گام خوبی برداشته شده که امیدواریم بزودی منتهی به نتیجه شود.

فشار مضاعف روی شبکه های برق البرز است
عصرآزادی / سرپرستی البرز: مسعود خواجه وند گفت: 
وجود ناترازی در برق سراس�ری به خاطر بالا رفتن دمای 
هوا س�بب فشار به زیرس�اخت ها و شبکه های برق کشور 

شده است.
مدیر عامل ش��رکت توزیع نیروی برق اس��تان البرز با بیان اینکه 
اکنون فش��ار مضاعفی روی ش��بکه ها و تاسیسات برق این استان 
وجود دارد از مردم خواس��ت تا کاهش نسبی دما در مصرف انرژی 
صرفه جویی کنند.خاموش کردن لامپ های اضافی و عدم استفاده 
از وسایل برقی غیر ضروری در پیک مصرف برق از مهمترین توصیه 

ها به مردم اس��ت.قرار دادن کولرهای آبی روی دور کند و تنظیم کولرهای گازی روی ۲۵ درجه 
از مهمترین اقدامات برای کاهش مصرف برق است.طی ۲ ماه گذشته تاکنون تمام کارکنان این 
شرکت با تمام توان تلاش خود را برای حفظ و نگهداری شبکه ها و پایداری برق استان به عمل 

آورده اما همچنان شاهد فشار مضاعف روی زیرساخت های برق استان هستیم.

درشهرستان ساوجبلاغ استان البرز:

جلسه اضطراری بررسی قطعی آب و برق  
عصرآزادی / سرپرس�تی البرز: جلسه 
اضطراری بررس�ی قطع�ی آب و برق در 
س�طح شهرس�تان س�اوجبلاغ با حضور 
فرماندار، مع�اون هماهنگی امورعمرانی 
فرمانداری، رؤس�ای ادارات ب�رق، آبفا و 

امور آب شهرستان برگزار شد.
 در این جلسه موضوعات مربوط به علل قطعی 

و راهکارهای مقابله با این مشکل مطرح و مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت. لازم به ذکر است 
شهرس��تان ساوجبلاغ با تعدد ش��هرکهای صنعتی بویژه شهرک صنعتی دارویی برکت که سهم 

بسزایی در تولید دارو دارد با قطع برق مشکلاتی را برای این مهم پدید آورده است.

 شیر خشک از تمامی برند ها  از سوی سازمان
غذا و دارو به زودی در البرز توزیع می شود

عصرآزادی / سرپرستی البرز: دکتر مریم دایی ، معاون غذا و داروی دانشگاه علوم 
پزشکی البرز گفت : طی چند روز اخیر گزارشاتی مبنی بر کمبود برخی از برند های 
شیرخش�ک  به اداره نظارت بر فراورده های طبیعی ، سنتی و مکمل معاونت غذا و 

دارو دانشگاه اعلام  که پیگیری های لازم در این خصوص انجام شده است. 
وی ادامه داد: این کمبود که به ویژه برای شیرهای خشک معمولی در استان وجود دارد بر 
اثر مش��کلی است که در خط تولید یکی از شرکت های تولید کننده شیرخشک اتفاق افتاده 
و این کمبود کش��وری است که خوشبختانه بر اساس اطلاعیه سازمان غذا و دارو این مشکل 
برطرف  شده و تولیدات با توان حداکثری در حال انجام است و به زودی شیر خشک از تمامی 
برند ها برای استان ها ارسال  و توزیع می گردد. دکتر دایی خاطر نشان کرد: شهروندان می 
توانند به ویژه در شیرخشک های معمولی از برند ها دیگر با شماره و فرمول یکسان استفاده 

کنند و برای اطلاع از اخرین وضعیت شیرخشک در استان با سامانه ۱9۰ تماس بگیرند.

پرداخت وام ازدواج به ۴۳ درصد متقاضیان 
آذربایجان شرقی

معاون فرهنگی و امور جوانان اداره کل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی با اشاره 
به کسب رتبه پنجم استان در اعطای تسهیلات ازدواج، افزود: در چهار ماه نخست 
س�الجاری، هفت ه�زار و ۹۵۸ فقره وام ازدواج به مع�ادل ۴۳.۷۳ درصد متقاضیان 

استان پرداخت شد.
ب��ه گزارش ایرنا، امیر تقی زاده در جمع خبرنگاران با اش��اره به اینکه عدم همکاری برخی 
بانک ها، موجب ش��ده اس��ت تعداد افراد در نوبت افزایش یابد، گفت: با پیگیری های شورای 
عال��ی جوان��ان و وزارت ورزش و جوانان، این مهم در حال تس��هیل اس��ت.وی همچنین به 
برگزاری کارگاه های آموزش ازدواج، اعطای مجوز مراکز مشاوره تخصصی ازدواج و خانواده در 
اس��تان اش��اره کرد و افزود: ۵9 مرکز در حوزه ارائه مشاوره خانواده و ۶ مرکز همسان گزینی 
در سطح استان، فعالیت و خدمات رایگان برای نیازمندان این حوزه ارایه می کنند.تقی زاده 
بیان کرد: در س��ال ۱۴۰۲، بیش از ۶۶۶ کارگاه ازدواج در استان برگزار شد که برگزاری این 
کارگاه ها، امس��ال نیز ادامه دارد.وی با تاکید بر اینکه در بحث ازدواج تلاشمان این است که 
آگاهی بخشی اتفاق بیافتد، گفت: از این رو در حوزه های علمیه، پادگان ها، مدارس و حتی 

کارخانه ها، کارگاه های آموزشی ازدواج و خانواده برگزار کرده ایم.

در جمع خبرنگاران عنوان شد؛

پرداخت تسهیلات ارزان قیمت به کشاورزان 
آذربایجان شرقی

مدیر صندوق کارآفرینی امید در آذربایجان ش�رقی از پرداخت تس�هیلات ارزان 
قیمت به کشاورزان آذربایجان شرقی خبر داد.

به گزارش خبرگزاری مهر، حامد حدادی در جمع خبرنگاران در تبریز، اظهار کرد: س��هم 
تس��هیلات اش��تغال روس��تایی در س��ال گذش��ته به طور ۱۰۰ درصدی جذب شد. صندوق 
کارآفرین��ی امید به عنوان یک نهاد عمومی برای حمایت کس��ب و کارهای خرد و متوس��ط 
با رویکرد بانکداری اس��لامی تأسیس شده اس��ت.حدادی افزود: این صندوق به عنوان بازوی 
دولت در حمایت از جوانان، زنان سرپرست خانوار، خانوارهای روستایی و عشایر و قشر محروم 
جامعه نیز به شمار می رود. صندوق کارآفرینی امید سال ۸۵ با نام صندوق مهر امام رضا )ع( 

تاسیس یافت و در سال 9۳ به نام صندوق کارآفرینی امید تغییر کرد.

خبر

عصرآزادی/ سرویس شهرس�تانها: مشاور 
وزی�ر و رئی�س مرکز روابط عموم�ی و اطلاع 
رس�انی وزرات جه�اد کش�اورزی ب�ا اهدای 
لوحی به س�خنگو، مش�اور رییس سازمان و 
مدیر روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی 
آذربایجان ش�رقی، از روابط عمومی سازمان 
جهاد کش�اورزی آذربایجان شرقی به عنوان 
رتبه اول و برتر و الگو در کشور تجلیل نمود.

در ل��وح اهدایی فاطم��ه زارعان خطاب به وحید 
کاظم زاده آمده اس��ت: ماهیت اس��تثنایی روابط 
عموم��ی، پیچیدگی و تخصص ه��ای آن در عصر 
هوشمندی و در هنگامه پیشتازی رسانه ها سبب 
گش��ته تا آن گروه از مدیران و کارشناسان روابط 
عمومی ک��ه از دانش، تخص��ص، روحیه انقلابی و 
خستگی ناپذیری برای آگاهی بخشی، اقناع، اعتماد 
سازی با محوریت رضایت مندی مردم، برخوردارند 

در این عرصه همواره موفق و بالنده باشند.
لذا ب��ا توجه ب��ه ماموریت های کلی��دی روابط 
عموم��ی در امی��د آفرین��ی، تبیین دس��تاوردها، 

مدیریت و اقناع افکار عمومی، ایجاد آرامش روانی 
مردم و ارتقای س��رمایه اجتماعی در وزارت جهاد 

کش��اورزی، با ب��ه کارگیری خلاقی��ت هنرمندانه، 
مه��ارت و دانش ارتباطی و اطلاع رس��انی بهینه و 

ارتب��اط مطلوب و صمیمانه بین مردم و س��ازمان، 
مقابل��ه با تحریف واقعیت ها، ارتقای بینش جامعه 
و تحق��ق اهداف دولت مردمی س��یزدهم با جهاد 
تبیی��ن و براس��اس ارزیابی های ص��ورت پذیرفته 
در مرک��ز رواب��ط عمومی و اطلاع رس��انی، روابط 
عمومی آن س��ازمان در حوزه تبیین دستاوردها و 
اقناع افکار عمومی در شاخه های ارتباطی، اقناعی 
و اطلاع رس��انی و برنامه ریزی و پیوس��ت نگاری 
ارتباطی - رس��انه ای و امور نمایشگاهی و ارتباط 
موثر با رس��انه ها و حضور در رس��انه های نوین به 
عنوان روابط عمومی الگو در س��ال ۱۴۰۳ انتخاب 

شده است.
از این رو دس��تیابی ش��ما را به این موفقیت ارج 
نه��اده و از زحمات و تلاش��های ارزنده جنابعالی و 
تمام کارکنان خدوم آن روابط عمومی در کوشش 
برای اعتلای کش��ور، اهتمام بر تحقق سیاستهای 
کلی ابلاغ��ی مقام معظم رهب��ری و وجه ویژه در 
جهت اجرای سیاس��ت ه��ا و برنامه ه��ای دولت 

مردمی شهید خدمت قدردانی می نمایم.

 کسب عنوان برتر روابط عمومی 
جهاد کشاورزی آذربایجان شرقی در سطح کشور

برای ششمین سال متوالی صورت گرفت؛

عص�رآزادی / سرپرس�تی بوش�هر: حس�ین 
ابراهیمی استان بوش�هر، یکی از مطالبات مهم 
اهالی خارگ تأمین برق پای�دار در جزیره بوده 
که با عزم جهادی ش�رکت پایانه های نفتی، این 
مطالبه رنگ واقعیت به خود گرفت و در روزهای 
گرم سال و در سخت ترین شرایط زمینه تأمین 

برق در جزیره فراهم شد 
جزی��ره خ��ارگ دارای موقعیت��ی خ��اص اس��ت 
ک��ه به خاط��ر قرار گرفت��ن در دل دری��ا و فاصله تا 
س��واحل جنوبی کشور، باعث ش��ده تا اهالی جزیره 
ب��ا محدودیت های��ی در زمینه برخ��ورداری از برخی 
امکانات و زیرس��اخت ها روبرو باشند.انتقال آب، گاز، 
برق و… به جزیره خارگ س��ال ها یک چالش بزرگ 
مط��رح بوده و همیش��ه پایداری خدمات رس��انی در 
این زمینه ها به عنوان اصلی ترین مطالبه س��اکنین و 
نیروهای ش��رکتی دنبال ش��ده است، به همین دلیل 
نیاز است که بس��یاری از نیازهای خارگی ها از داخل 

جزیره تأمین شود.به منظور تأمین برق پایدار، شرکت 
پایانه های نفتی ایران تلاش گسترده ای را بکار گرفته 
و در راس��تای عمل به مسوولیت های اجتماعی خود، 
ضمن بررس��ی وضعیت موجود، عزمی جهادی را در 
راس��تای بهبود وضعیت زیرساخت ها و تقویت تولید 
برق داشته است.در شرایطی که گرما و شرجی پدیده 
غالب این روزه ها در جزیره خارگ اس��ت و در پی آن 
مصرف برق افزایش چش��مگیری داشته است، حفظ 
پای��داری برق اهمیت دو چندانی پیدا کرده اس��ت و 

تلاش می شود که برق مورد نیاز مردم تأمین شود.
به دنبال وقوع حادثه برای یکی از واحدهای نیروگاه 
ب��رق خارگ، در س��خت ترین ش��رایط آب و هوایی، 
نیروهای ش��رکت پایانه های نفتی وارد کار شدند و با 
تلاش جهادی زمینه رفع مش��کل نیروگاه فراهم شد 
و با تأمین قطعات مورد نیاز، برق شهر تأمین شود تا 

مردم با مشکلی روبرو نشوند.
نیروهای جهادی ش��رکت پایانه های نفتی ایران در 

ش��رایطی که یکی از نیروگاه های ب��رق این جزیره از 
مدار خارج ش��ده بود، ظرفیت تولید برق در نیروگاه 
پایانه ه��ا را افزایش داده و بخش��ی از ب��رق را فراهم 
کردند.همچنین با توجه به اینکه اهالی خارگ به برق 
بیشتری در این شرایط نیاز داشتند، کارکنان شرکت 
پایانه های نفتی جزیره خارگ وارد عمل شده و نسبت 
به تعمیر دیگر نیروگاه مس��تقر در خارگ اقدام کرده 

و آن نی��روگاه را نی��ز وارد مدار کردند تا مردم جزیره 
مق��اوم خارگ در این ش��رایط س��خت آب و هوایی 
بی برق نمانند. عباس غریبی تأمین برق پایدار را یکی 
از مهمترین مطالبات اهالی جزیره خارگ دانس��ت و 
خاطرنش��ان کرد: در این راستا به صورت شبانه روزی 
در تلاش برای تأمین این خواسته هستیم و اقدامات 

بزرگی صورت گرفته است
وی ادام��ه داد: در روزهای اخیر به دنبال مش��کلی 
ک��ه در نی��روگاه برق جزیره خارگ ایجاد ش��ده بود، 
ش��رکت پایانه های نفتی علاوه بر سهم که در تأمین 
برق جزیره داش��ت، میزان تولید را افزایش داد تا برق 

در اختیار بخش شهری و اهالی بومی قرار گیرد
وی تصریح کرد: شرکت پایانه های نفتی ایران خود 
را در مقاب��ل اهالی جزیره مق��اوم خارگ که میزبانان 
شایس��ته ای برای صنعت بوده اند مسئول می داند و از 
هیچ تلاش��ی برای کمک به رفع مشکلات آنها دریغ 

نخواهد کرد.

تأمین برق پایدار خارگ در سخت ترین شرایط / شرکت پایانه های نفتی ایران پای کار است

عصرآزادی / سرپرستی کرمانشاه: مدیرعامل 
ش�رکت برق منطقه ای غرب با بیان اینکه پیک 
مص�رف همچن�ان تا ۱۵ ش�هریور ادام�ه دارد، 
همراهی مشترکان بخش های مختلف برای گذر 

از این ایام را ضروری دانست.
جعفر الفتی نیا در نشست خبری با خبرنگاران 

به مناسبت روز خبرنگار در مرداد ۱۴۰۳
با بیان اینکه امس��ال تاکنون تابس��تان س��ختی را 
پش��ت سر گذاشته ایم، گفت: اس��تقرار هوای گرم آن 
هم به مدت طولانی در سراس��ر کشور فشار مضاعفی 
را ب��ه صنعت برق وارد کرد.وی با اش��اره به پیش بین 
روند کاهشی دما از روز دوشنبه )۲۲ مرداد( و با بیان 
اینکه این کاهش دما به معنای گذر از پیک تابستان 
نیس��ت، خاطرنشان کرد: تنها از شرایط خیلی سخت 
وارد شرایط س��خت می شویم، زیرا پیک مصرف برق 

همچنان تا ۱۵ شهریور ادامه دارد.
مدیرعامل ش��رکت برق منطقه ای غرب از ناترازی 
۱۷ هزار مگاواتی که در کشور با آن مواجه بودیم یاد 
کرد و ادامه داد: امسال میزان تقاضا برای مصرف برق 
در کش��ور به حدود ۸۰ هزار مگاوات رسید که نسبت 
به پیک س��ال قبل رشد هشت درصدی داشته و این 
در حالیس��ت که میانگین رش��د مصرف برق سالانه 
حدود ۴.۵ تا پنج درصد اس��ت و امسال نزدیک به دو 
برابر افزایش مصرف برق را ش��اهد بودیم.الفتی نیا بالا 

بودن دما را یکی از عوامل اصلی افزایش مصرف برق 
در کشور دانس��ت و تاکید کرد: به ازاء هر یک درجه 
گرم ش��دن هوا می��زان مصرف ب��رق ۱۸۰۰ مگاوات 

بیشتر می شود.
وی تامی��ن این میزان برق و اح��داث نیروگاه تنها 
برای همین دوره کوتا پیک را دارای توجیه اقتصادی 
ندانس��ت و اظهار کرد: در ش��رایط غیرپیک برخی از 
نی��روگاه با ۷۰ تا ۸۰ درصد ظرفیت کار می کنند و از 
همین رو برای گذر از این شرایط همراهی مشترکان 

بخش های مختلف بیشتر کارساز است.
پیک مصرف ۱۰۱۰ مگاواتی در کرمانشاه

به گزارش خبرنگار ایس��نا، مدیرعامل شرکت برق 
منطقه ای غرب از وضعیت مصرف برق در کرمانش��اه 
یاد کرد و با بیان اینکه در پیک مصرف امسال رکورد 
۱۰۱۰ مگاواتی در کرمانش��اه به ثبت رس��ید، گفت: 
خوش��بختانه با مدیریت مصرفی که اعمال ش��د، در 
بخش خانگی خاموشی برنامه ریزی شده نداشتیم.وی 
درباره محدودیت برق صنایع اس��تان نیز عنوان کرد: 
پیش از این مقرر ش��د روز تعطیل صنایع مستقر در 
ش��هرک های صنعتی از جمعه به ی��ک روز دیگر در 
ای��ام هفته جابجا ش��ود و در آن روز هفته برق واحد 
محدود ش��ود که اکنون این میزان ب��ه ۱.۵ روز )۳۶ 
ساعت( افزایش یافته است. الفتی نیا از در دستور کار 
ب��ودن برخی پروژه ها برای گ��ذر از پیک مصرف برق 

س��ال آینده خبر داد که از هم اکنون آغاز ش��ده اند و 
افزود: در شهرستان سرپل ذهاب چهار پروژه در نظر 
داریم ک��ه با اعتبار هزار میلی��ارد تومان اجرا خواهد 
شد. احداث پست ش��هرک صنعتی زاگرس، افزایش 
ظرفیت پس��ت سنقر و همچنین احداث پست و خط 
انتقال س��رفیروزآباد ب��ا اعتبار ۳۰۰ میلی��ارد تومان 
از دیگر این پروژه هاس��ت که عمدت��ا تا قبل از پیک 
س��ال آینده به نتیجه خواهند رسید.وی خاطرنشان 
کرد: برای گذر از پیک مصرف امس��ال نیز در س��ال 
گذشته افزایش دو برابری ظرفیت پست قصرشیرین 
با اعتبار ۱۲۰ میلیارد تومان، توس��عه دو فیدر پست 
۴۰۰ کیلوولت بیستون و توسعه پست ۲۳۰ کیلوولت 

بیستون اجرا شد.
تلاش برای توسعه نیروگاه های خورشیدی

مدیرعامل ب��رق منطق��ه ای غ��رب از برنامه ریزی 

برای توس��عه نیروگاه های خورش��یدی در استان نیز 
خب��ر داد و عنوان کرد: هم اکنون احداث یک نیروگاه 
خورشیدی در سرپل ذهاب توسط سرمایه گذار بخش 
خصوصی دنبال می ش��ود که تا آخر تابستان تحویل 
زمین آن انجام خواهد شد و امیدواریم تا قبل از پیک 

مصرف سال آینده وارد مدار شود.
الفتی نیا ظرفیت این نی��روگاه را ۶۰ مگاوات اعلام 
ک��رد و افزود: نی��روگاه ۲۰ مگاواتی دیگ��ری نیز در 
دستور کار است که تاکنون چند زمین به سرمایه گذار 

آن پیشنهاد داده ایم، اما هنوز نهایی نشده است.
مدیرعامل برق منطقه ای غرب درباره نیروگاهی که 
قرار بود توسط ایمیدرو در کرمانشاه ساخته شود نیز 
عنوان کرد: تغییراتی در استراتژی ایمیدرو و مدیریت 
ش��رکت پویا نیرو ک��ه قرار بود نیروگاه کرمانش��اه را 
بسازد رخ داد و این امر روند کار را به تاخیر انداخت، 
ب��ا این وجود ما هر چقدر توانس��تیم ب��ه اجرای این 
پروژه کمک و چند زمین نیز برای اجرای آن معرفی 

کردیم.
الفتی نیا با بیان اینکه این نیروگاه قرار اس��ت شامل 
نیروگاه کوچک سیکل ترکیبی و نیروگاه خورشیدی 
باش��د، افزود: زمینی که پروژه در آن کلنگ زنی شد، 

برای نیروگاه خورشیدی کافی نبود.
وی اب��راز امی��دواری کرد، حداقل بخ��ش نیروگاه 

خورشیدی این پروژه توسط ایمیدرو آغاز شود.

مدیرعامل برق منطقه ای غرب: 
پیک مصرف برق تا ۱۵ شهریور ادامه دارد

 زیست پذیری اصفهان 
در خطر است

دیدار مدیرعامل و سرمربی سپیدرود با شهردار رشت

شوقی: شهرداری رشت با تمام توان در کنار سپیدرود و داماش است 

  عصرآزادی / سرپرستی اصفهان:رئیس کمیسیون حقوقی، برنامه ریزی و پایش مصوبات شورای 
اس�لامی ش�هر اصفهان گفت: صنایع آلاینده موظ�ف به پرداخت عوارض از محل مس�ئولیت های 
اجتماعی خود برای حفظ محیط زیست شهر هستند؛ این حق مردم اصفهان بوده و شورای اسلامی 

شهر به  دنبال تحقق همین موضوع است.
 احمدرضا مصور اظهار کرد: در بحث آلایندگی هوا آمار و ارقام حرف اصلی را می زند و ادعای دستگاه های 
ذی ربط همچون محیط زیس��ت، پالایش��گاه یا شورای اسلامی ش��هر مطرح نیست.رئیس کمیسیون حقوقی، 
برنامه ریزی و پایش مصوبات شورای اسلامی شهر اصفهان تصریح کرد: حقیقت آن است که اصفهان به لحاظ 
آب، خاک و هوا وضعیت مناسبی ندارد و می توان گفت که در این شرایط، زیست پذیری این کلان شهر کاهش 
یافته و در خطر اس��ت.مصور ادامه داد: اعضای شورای اس��لامی شهر به عنوان نمایندگان مردم بدون مقاصد 
سیاس��ی به دنبال رفع این مش��کل و پیگیر این موضوع برای رفع آن هستند.او خاطرنشان کرد: طی برگزاری 
جلسات متعدد با سازمان محیط زیست مشخص و عنوان شد که در بعضی پژوهش ها، منابع متحرک همچون 
وسایل حمل ونقل عمومی آلاینده است و در بعضی پژوهش های دیگر منابع ثابتی همچون پالایشگاه، نیروگاه، 
فولاد مبارکه و پتروش��یمی که فرآورده تولید می کنند، آلاینده هس��تند.او گفت: سازمان محیط زیست برای 
رفع بخشی از این مشکل ازجمله آلایندگی کوره های آجرپزی و گچ پزی ورود و اقدام کرد.مصور ادامه داد: رفع 
مش��کلِ آلایندگی منابع ثابتی همچون پالایشگاه و نیروگاه در کوتاه مدت عملی نیست و به طور قطع زمان بر 
خواه��د بود، بنابراین باید به ارائه راهکار برای رفع آن پرداخت.او با اش��اره به تفاهم نامه ۱۰۰ میلیارد تومانی 
که در ش��ورای برنامه ریزی اس��تان برای تزریق به پروژه های زیست محیطی اصفهان ارائه و مصوب شد، گفت: 
در این تفاهم نامه مقرر ش��د از محل مسئولیت های اجتماعی پالایشگاه ۱۰۰ میلیارد برای خرید تجهیزات در 
راستای کاهش آلایندگی های شهر اختصاص داده شود، این در حالی است که گفته شده این صنایع به زودی 

از آلایندگی خارج می شوند و شهرداری باید عوارض آلایندگی خود را از محلی دیگر تأمین کند.
مصور تاکید کرد: صنایع آلاینده باید از محل مس��ئولیت های اجتماعی خود برای حفظ محیط زیست شهر 
عوارض پرداخت کنند، چراکه این حق طبیعی مردم بوده و شورای اسلامی شهر به دنبال تحقق همین موضوع 

است که نیاز به تحقیق دارد و باید به درستی پیش رود.

  عصرآزادی / سرپرس�تی گیلان: س�ید مهدی آقازاده 
مدیرعامل و اکبر میثاقیان سرمربی تیم فوتبال سپیدرود 
رشت در شهرداری رش�ت با رحیم شوقی شهردار رشت 

دیدار و گفتگو کردند.
مدیرعامل و س��رمربی تیم فوتبال س��پیدرود با شهردار رشت 

دیدار و گفتگو کردند.
در ابتدای این جلس��ه مدیرعامل باش��گاه سپیدرود با تشکر از 
اعضای محترم ش��ورای ش��هر و ش��هردار محترم رشت به سبب 
حمایتی که در این مدت از باش��گاه سپیدرود انجام دادند، گفت: 

وظیفه خود می دانم تا به عنوان عضوی از خانواده بزرگ سپیدرود از شهردار محترم و ریاست و اعضای محترم 
شورای شهر رشت که از تیم ریشه دار استان ما بدون چشم داشت حمایت کردند تشکر ویژه بکنم.

س��رمربی با تجربه سپیدرود، اکبر میثاقیان با اعلام خوش��حالی در شهری که دارای فرهنگ بالایی و است 
یکی از فوتبال خیزترین شهرهای ایران است گفت: هر جا که می روم مردم رشت به من در ارتباط با سپیدرود 
سفارش می کنند که باید صعود کنیم و این کار ما را به شدت سخت و وظیفه ما را سنگین تر می کند و در این 
راه به حمایت همه ی مسئولین شهری و استانی نیاز داریم و از شهردار و اعضای محترم شورای شهر می خواهم 

که کمک حال ما و تیم قدیمی شهر ما باشند.
ش��هردار رشت در این جلسه بیان داشت:امید است با حمایت رییس و اعضای شورای اسلامی بتوانیم مثل 

سالهای قبل در کنار تیم های اصیل رشتی داماش و سپیدرود باشیم.
وی ضمن تاکید بر لزوم افزایش حمایت های مالی و لجس��تیکی از تیم س��پیدرود گفت: شهرداری رشت با 
تمام توان در کنار تیم های ریش��ه دار س��پیدرود و داماش است و امیدوارم با یک برنامه ریزی درست در این 

زمینه،تیم های ریشه دار رشت به لیگ های برتر صعود کنند.
شوقی افزود: نیاز است که دستگاه های متولی در کنار این تیم های مردمی باشند و برای رفع مشکلات این 

حوزه تمام تلاش خود را به کار گیرند.
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